
Zápis z výboru Zlínského krajského atletického svazu ze dne 12. prosince 2019  
  

  
Přítomni: Jakub Hřib, Stanislav Laciga, Lukáš Vojtek, Pavel Kunt, Miroslav Uherka, 

Pavel Beznoska  
Omluveni:  Oskar Opavský, Jiří Kadla, Pavel Bobál 
Host:   Šárka Večerková 
  
Schůze začala v 17:10 hod  
  

1. Mezikrajové utkání žactva, vše zajištěno, družstvo pojede silně oslabeno o 
nejvýraznější Mitanovou a Nagyovou – informoval Stanislav Laciga 

2. Příspěvek oddílům na činnost, rozdělení, hlasováno rozdělení v poměru 20% paušál, 
40% členská základna, 40% činnost, ODSOUHLASENO – úkol J. Hřib, L. Vojtek 

3. Vyhlášení nejlepších atletů Zlínského kraje, akce vyhodnocená jako úspěšná, do 
budoucna podchytit i Krajský úřad a akci povýšit na vyšší úroveň. 

4. Krajský přebor žactva v lednu 2020 – informoval L. Vojtek 
5. Běžecký pohár Zlínského kraje – informoval L. Vojtek 
6. Krajský pohár družstev přípravek, rozdělení skupin, nová hravá forma, vymyslet 

pravidla a způsob závodění, financování – úkol J. Hřib, L. Vojtek 
7. Okénko manažera (Vojtek) 

a. Běžecký pohár – partner AD Sport, vybrat závody 
b. Krajský statistik – zatím rozjednáno s D. Řešetkovou 
c. Výstavba Krajské haly – informoval L. Vojtek 
d. Partner pro krajskou atletiku AD Sport, informoval L. Vojtek 
e. Trenérská rada Z-KAS, urgence stanovení pravidel, podpora nejlepších atletů 

v kraji 
8. Atletika do škol, návrh rozpočtu 70000 Kč na rok 2020, přednesl J. Hřib - Hlasováno 

– ODSOUHLASENO 
9. Návrh rozpočtu na rok  2020 – předložil a informoval M. Uherka, po diskusi upraveno 

a předběžně ODSOUHLASENO. 
10. Proběhla krátká diskuse. 

 
 
  
Schůze ukončena:  18:50 hod  
Datum další schůze: 15.1.2020 v 17:00 hod  
Zápis provedl: Lukáš Vojtek  
Zápis ověřil: Jakub Hřib  
 


